
Referat FAU- møte Onsdag 17.10.2022 
 

Sted: Personalrommet, Bø skule 

Tid: kl 18.30 

Referent: Ingebjørg Momrak 

Fra ledelsen: Anlaug Cowles 

FAU-representater: 2C, 3A, 4C, 5A, 5C, 6A, 6B og 6c 

  

Sak 01 Generell info; økonomi, skolemiljø, Utviklingsområder 

• Dårlig økonomi i kommunen. Bø skole må spare 450 000 kr før jul. Dette er 

ganske urealistisk. Største utgiftsposten er tilkallingsvikarer.  

• Andre store utgifter er leirskolen, denne bruker skolen 350 000 kr på.  

• SFO ny ordning. 1. klassinger får 12 timer kjernetid på SFO i uka som skolen skal 

dekke. Det er nå 130 unger på SFO og derfor må det være flere voksne på jobb.  

• Bra arbeidsmiljø på skolen (lav sykefravær)  

• Personale på skolen er med på nytt prosjekt som heter «Bry deg» i regi av 

Læringsmiljøsenteret ved Universitet i Stavanger. Dette er en del av Dekomp i 

regi av Udir. 

• Alle elever i 5, 6, 7 klasse skal gjennomføre elevundersøkelsen (Udir.). Foreldre 

vil også få tilbud om å ta denne.  1.-4. trinn gjennomfører en lokal 

elevundersøkelse. 
 

Sak 02 Sosiale medier 

En del konflikter på skolen, kommer fra hendelser som skjer på sosiale medier og i spill 

på ettermiddagstid.  

Kan FAU få til en foreldrekveld ang sosiale medier og nettvett. Et forslag til 

foredragsholder er Tonje Nordli fra Thor Heyerdahl videregående skole og kontakt med 

FUG.  

Kan dette legges til foreldremøtene?  

Sak 03 Trafikksikkerhet 

- Det kommer lyspunkt i krysset Ivar Gundersen veg/Lektorvegen.  

- Det er pr. nå ikke planlagt noe merking av gangfelt fra Ivar Gundersen veg til 

fortauet på Lektorvegen. Det blir feil å merke gangfelt rett fra kjørbar veg og 

over til gangfeltet. Teknisk jobber med løsninger.   

- Det ble tatt test for å sjekke hvor mange biler som kjører ved Bø skole: 

          Fra kl.8-9 kjører 70 biler i 22km/timen 

          Fra kl.9-10 kjører 20- 30 biler i 38 km/timen: Dette krever fartsdumper  



- De gule skolebussene ble observert i å slippe av unger på utrygge steder. Elever 

ble sluppet av i busslommen ved helsestasjonen, men måtte gå rett ut i veien, 

det ble satt inn et tiltak der bussen som kjørte fra Folkestad måtte kjøre opp til 

rundkjøringen og snu og deretter slippe av ungene på rett side av veien. Elever 

i 1. klasse blir også sluppet av her og må gå fra helsestasjonen til skolen, noen 

foreldre reagerer på dette, at elevene må gå bort lektorveien med mye trafikk 

uten voksent tilsyn. Problemet er tatt videre til Fylkeskommunen.  
 

Sak 04 Grillhytte 

- Arbeidsgruppen som startet med dette arbeidet forsetter med dette 

prosjektet. Her må det i gang med en dugnad så fort som mulig, der 

grunnarbeidet må utføres i løpet av dette skoleåret.  

 

Sak 05 Eventuelt: 

- Vinduene i gymgarderobene er endelig dekket til med folie.  

- Knaggrekker til 1 og 2 klasse har vært et ønske, det blir sjekket opp om dette 

har kommet på plass.  

- Hinderløypa i skolegården trenger snart en oppgradering, da den begynner å bli 

veldig slitt.   

- FAU har utarbeidet et årshjul  

 

 


